
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 15. november 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 157 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 157:  

” Kan ministeren bekræfte, at det siden 2010 har været vedtaget ved lov, at medicin 

skal være afmærket med brailleskrift, og vil ministeren arbejde for en lovændring, så-

ledes at dette også bliver fulgt af producenter af medicin til dyr, således at en blind 

borger, der skal indkøbe medicin til sin førerhund er i stand til at aflæse pakningen?” 

 

Svar: 

 

Jeg henviser til min besvarelse af SUU alm. del – spørgsmål nr. 156. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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